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Abstract (en)
A stroke lengthening element 1 for foil keyboards has a housing-like base 2. A lever 7, which is integrally formed on a torsion rod 5 of the base 2,
is arranged in said base 2. Pressing an operating key 11 downwards builds up a force on the lever 7, via a compression spring 12, and pivots said
lever 7 in such a manner that the desired contact is produced between the two foils 10. At the same time, the torsion rod 5 is twisted. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Hubverlängerungselement 1 für Folientastaturen weist einen gehäuseartigen Sockel 2 auf. In diesem ist ein Hebel 7 angeordnet, welcher
einstückig an einem Torsionsstab 5 des Sockels 2 an diesem angeformt ist. Durch Nachuntendrücken eines Betätigers 11 wird über eine Druckfeder
12 eine Kraft auf den Hebel 7 aufgebaut und dieser derart verschwenkt, daß zwischen den beiden Folien 10 der gewünschte Kontakt erzeugt wird.
Dabei erfährt der Torsionsstab 5 eine Drillung. <IMAGE>
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